

日期：二零二四年十一月七日(星期四)

Date：7 November 2024 (Thursday)

時間：下午二時三十分

Time：2:30 p.m.

地點：沙田民政事務處 441 會議室

Venue：Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council  
交通運輸委員會 Traffic and Transport Committee

會議通告 Notice of Meeting

1. 陳敏娟女士提問：有關小瀝源路近綠怡雅苑旁邊小徑增設無障礙設施事宜  
Question Raised by Ms CHAN Man-kuen on the Addition of Barrier-free Facilities to the Footpath along Siu Lek Yuen Road Next to Greenhill Villa
2. 夏劍琨先生提問：有關沙田區巴士路線提供雙向分段收費事宜  
Question Raised by Mr HA Kim-kwan on the Offering of Two-way Section Fares for Bus Routes in Sha Tin District
3. 古偉冰先生提問：有關積運街和積泰里近學校行人過路安全事宜  
Question Raised by Mr KU Wai-ping on the Pedestrian Safety on Chik Wan Street and Chik Tai Lane near Schools
4. 潘國山先生提問：有關大圍迴旋處的交通事宜  
Question Raised by Mr PUN Kwok-shan on the Traffic Issues at the Tai Wai Roundabout

5. 鄧肇峰先生提問：有關大圍車公廟路(新翠、田心及顯徑段)單車徑設置事宜  
Question Raised by Mr TANG Siu-fung, Calvin on Setting up a Cycling Track on Che Kung Miu Road (Sun Chui, Tin Sum and Hin Keng Section), Tai Wai
6. 運輸署進度報告  
Progress Report of the Transport Department
7. 路政署工程進度報告  
Report on the Progress of Works of the Highways Department
8. 沙田、大圍及馬鞍山交通違例檢控數字  
Prosecution Figures on Traffic Offences in Sha Tin, Tai Wai and Ma On Shan
9. 港鐵車務及工程進度報告  
Report on the Operation and Works Progress of the MTR Corporation Limited